
مناطق  اهواز  گفت:  اهواز  شهر  شورای  عضو 
خدمات  متأسفانه  که  دارد  بی شماری  محروم 

شهری خوبی دریافت نمی کنند.
به مشکلات شهری  اشاره  با  عمیر  رحیم کعب 
این  کرد:  اظهار  اهواز  محروم  مناطق  در  حاد 
مناطق در طرح جامع که سال ۶۸ شروع و ۸۸ به 
پایان می رسد و بازنگری آن نیز تا ۹۷ تصویب 
اعضای  اینکه  دلیل  به  ولی  نداشتند  وجود  شد، 
به شرایط منطقه و وضعیت  آشنا  پنجم  شورای 
مردم ساکن در این گونه مناطق بودند، پیگیر قرار 

گرفتن آنها در طرح جامع شهری شدند.
الحاق  شدن  تصویب  به  اشاره  با  عمیر  کعب 
اواخر  بار  اولین  برای  برخوردار  کم  مناطق 
داد:  ادامه  اهواز  شهر  جامع  طرح  به   ۹۷ سال 
که  شده  تمام  دهنده  خدمات  ادارات  بر  حجت 
ردیف های  و  طراحی  مطالعات،  برنامه ریزی،  در 

اعتباری این مناطق را ببیند.
ادارات  و  سازمان ها  اینکه همه  به  اشاره  با  وی 
فاضلاب،  و  آب  گاز،  جمله  از  دهنده  خدمات 
شهرداری  و  پرورش  و  آموزش  بهداشت،  برق، 
دارای  مناطق  این  برای  را  خود  طرح های  باید 
عقب ماندگی ۳۰ تا ۴۰ ساله داشته باشند، گفت: 
۶ ماهه دوم سال ۹۶ وارد شورا شدیم که بودجه 
کم  و  حاشیه  مناطق  و  بود  شده  مصوب   ۹۶
برخوردار در بودجه آن سال برای خدمات رسانی 

در نظر گرفته نشدند.
عضو شورای شهر اهواز با اشاره به امیدوارکننده 
جامع شهری  طرح  به  مناطق  این  الحاق  بودن 
اضافه کرد: هفته ای یک بار به صورت بیگاری 
نسبت به تمیز کردن این مناطق اقدام می کردند؛ 
این  به  مشروط  را   ۹۷ بودجه  پنجم  شورای  در 

موضوع گذاشتیم که شهرداری خدمات رسانی در 
مناطق کم برخوردار و حاشیه شهر را رسماً جزو 

خدمات خودش قرار دهد.
ارائه  با  اینکه شهرداری  به  اشاره  با  کعب عمیر 
در  خدمات رسانی  نحوه  دار   UTM نقشه های 
مناطق مختلف را تعریف کرد، بیان کرد: هرچند 
اول  سال های  در  باشیم  داشته  انتظار  نباید  که 
ولی  شود  جبران  ساله   ۳۰ عقب ماندگی  یک 
خوشبختانه اینکه در ریل دریافت خدمات شهری 

قرار گرفته اند را باید به فال نیک گرفت.
وی با اشاره به افزایش نیروی انسانی و ماشین 
این  به  خدمات شهری  ارائه  با هدف  زباله  دفع 
بحث  در  پنجم  شورای  کرد:  عنوان  مناطق 
محدودیت های  وجود  با  زیرسازی  و  آسفالت 
اعتباری یک میلیون مترمربع آسفالت )دو سوم 
را در مناطق محروم و کم  اهواز(  آسفالت شهر 

برخوردار اجرا کردیم.
و  شرکت ها  اینکه  از  گلایه  با  عمیر  کعب 

خود  اجتماعی  تعهدات  به  مختلف  سازمان های 
در خصوص شهر عمل نمی کنند، ادامه داد: نفت 
پرداخت  خصوص  در  مجلس  مصوبه  وجود  با 
پرداخت  به  حاضر  ولی  آلایندگی  عوارض 
و  کارون  باوی،  اهواز،  شهرهای  نشد؛  مطالبات 
هفتکل که در حوزه شرکت های مارون و کارون 
از  تومان  میلیارد  هزار  یک  سرجمع  هستند، 
شرکت نفت مطالبه دارند که اواخر سال ۹۷ هم 
را مسدود کردیم ولی شهردار  نفت  حساب های 
وقت و مدیر مالیاتی استان را به وزارتخانه بردند 

که نباید این کار انجام می شد.
کعب عمیر با اشاره به اینکه اهواز بعد از تهران 
و مشهد سومین شهر دارای مناطق حاشیه کشور 
ساکن  جمعیت  نفر  هزار   ۵۰۰ کرد:  بیان  است، 
در حاشیه نشین در اهواز داریم که بر اثر جنگ، 
مسائل خشکسالی، انتقال آب و دیگر مسائل به 
شهر نقل مکان کردند؛ یک سوم جمعیت شهر 
بسیار  امکانات  با  حاشیه نشین  مناطق  در  اهواز 

ضعیف ساکن شده اند.
علی آباد  منطقه  کامل  آسفالت  به  اشاره  با  وی 
که  نیز  پیام  شهرک  گفت:  مهاجرین  کوی  و 
کردیم،  آسفالت  کلی  به  گرفته  قرار  شهر  وسط 
تمام  این  از  قبل  باید  کارها  این  که  هرچند 
آن قدر  خرابی ها  حجم  متأسفانه  ولی  می شد 
عمیر  نمی آید.کعب  چشم  به  کارها  که  بالاست 
با اشاره به نیاز مناطق پردیس، عین دو، سیاحی، 
حاشیه  مناطق  دیگر  و  زویه  اکباتان،  ملاشیه، 
حجم  کرد:  بیان  آسفالت  و  خدمات رسانی  به 
محرومیت ها بالاست و کمبودهای زیادی داریم؛ 
هرچند شهرداری هم خدمات رسانی می کند ولی 
باز باید تزریق مالی به شهرداری انجام و دولت 
نیز باید در مناطق فاقد زیرساخت اقدامات لازم 
را انجام دهد.عضو شورای شهر اهواز با اشاره به 
اینکه ایجاد فضای سبز و دفع زباله های مناطق 
از جمله وظایف شهرداری هاست ولی زیرسازی 
را باید دیگر دستگاه ها انجام دهند، در خصوص 
کوی سیاحی گفت: منطقه غرب جاده خرمشهر 
شامل محلات مختلف از جمله سیاحی، مندلی، 
ملاشیه  و  گلبهار  گلدشت،  سادات،  کروشات، 
شبکه  با  هم  )آن  دو  عین  از  غیر  به  که  است 
شبکه  فاقد  عموماً  نیمه(  و  نصف  فاضلاب 
فاضلاب هستند.کعب عمیر گفت: یک ماه پیش 
با  جلسه ای در دفتر تسهیل گری کوی سیاحی 
اهواز  شهرداری  شهری  خدمات  معاون  حضور 
برگزار کردیم تا رسیدگی بیشتری به این منطقه 
داشته باشند؛ اجرای طرح پنجشنبه و جمعه های 
وجود  با  هم  هنوز  که  کردند  شروع  را  جهادی 
دنبال  به  اما  شهرداری  نبودن  فاضلاب  متولی 

هدایت آب به سمت کانال چمران هستیم.

معاون توسعه مدیریت و منابع دانشگاه علوم پزشکی جندی شاپور 
زمینه های مختلف  در  ریال  میلیارد  روزانه حدود ۱۰  اهواز گفت: 

برای بیماری کرونا در خوزستان هزینه می شود.
بررسی طرح های حوزه بهداشت  زاده در نشست  علیرضا ساری 
از  افزود:  این شهرستان  فرمانداری  در محل  اندیمشک  درمان  و 
زمان شیوع بیماری کرونا بخش زیادی از امکانات و نیروی انسانی 
خوزستان  استان  در  اهواز  شاپور  جندی  پزشکی  علوم  دانشگاه 

صرف وضعیت کرونایی شده است.
پزشکی  علوم  دانشگاه  درآمد  از  ای  عمده  بخش  کرد:  بیان  وی 
اهواز با وضعیت شیوع بیماری کرونا به نوعی قطع شده و یا به 

شدت کاهش یافته است.
معاون دانشگاه علوم پزشکی جندی شاپور اهواز رعایت دستورالعمل 
های بهداشتی در این شرایط را ضروری دانست و از مردم خواست 
و  دقت  با  را  بهداشتی  دستورالعمل های  این شرایط  بهبود  برای 

حساسیت بیشتری رعایت کنند.
سطح  در  کرونا  با  مقابله  برای  خوبی  اقدامات  گفت:  زاده  ساری 
استان خوزستان صورت گرفته است اما برای کنترل این وضعیت و 

عبور از شرایط فعلی مشارکت مردم باید بیشتر شود.
اندیمشک  درمان  و  بهداشت  حوزه  های  طرح  به  همچنین  وی 
ریزی می  برنامه  افتتاح طرح های مذکور  و  تکمیل  برای  گفت: 
شود و با اولویت بندی و زمانبندی لازم، طرح های مذکور تکمیل 

و به بهره برداری می رسند.
ساری زاده گفت: اندیمشک دروازه ورودی استان خوزستان است 
و با تردد جمعیت بالا از این شهرستان، هزینه هایی به مردم این 
شهرستان تحمیل می شود. با این اوصاف این شهرستان در زمینه 

بهداشت و درمان باید به صورت ویژه دیده شود.
نماینده مردم اندیمشک در مجلس شورای اسلامی نیز گفت: در 
زحمات  و  کرونا شده، تلاش  ویروس  گرفتار  کشور  که  شرایطی 

شرایط،  این  در  است.  تقدیر  قابل  درمان  و  بهداشت  تلاشگران 
اولویت و برنامه ریزی باید متناسب با وضعیت موجود باشد تا بتوان 

برای مقابله و مهار ویروس کرونا موفق شویم.
فرماندار شهرستان اندیمشک هم گفت: اندیمشک ورودی استان 
اتصال چند  این منطقه حلقه  اینکه  به  با توجه  خوزستان است و 
به  نیاز   ، است  ریلی  و خط  ترانزیتی  اصلی  جاده  دارای  و  استان 

توسعه و تقویت زیرساخت ها دارد.
پروژه  اجرای  و  تکمیل  روند  در  تسریع  افزود:  جهانگیری  پیمان 
و  است  مردم  مطالبات  از  شهرستان  درمان  و  بهداشت  های 
توجه  با  درمان  و  بهداشت  استانی  مسئولان  رود  می  انتظار 
سرعت  ها  طرح  تحقق  روند  در  اندیمشک  خاص  شرایط  به 
شهرستان،  شناور  جمعیت  به  توجه  باشند.با  داشته  بیشتری 
درمان  و  بهداشت  حوزه  تجهیزات  و  امکانات  افزایش  و  توسعه 

در اندیمشک ضروری است.

آبفای اهواز برای برطرف سازی مشکل پس زدگی فاضلاب اقدام 
به اصلاح شبکه فاصلاب در برخی مناطق کرده است اما کندی 
انجام پروژه و عدم نظارت سبب شده کانال های فاضلاب روباز و 

بدون حفاظ رها شده و زندگی مردم از جریان بیافتد.
پیکره شهر اهواز رنجور و زخم خورده است و در طی این سال ها 
هر دستگاهی به هر بهانه ای خراشی به این سیمای فرتوت انداخته 
از لحاظ زیرساخت ها به  از جنگ تحمیلی  است. شهر اهواز پس 

شدت آسیب دید؛ آسیبی که هیچ گاه ترمیم مناسب نشد.
مشکل آب و فاضلاب و معابر شهر اهواز قدمتی بیش از ۴۰ سال 
نبود  بودند.  روبرو  مشکل  با  همواره  سال ها  این  در  مردم  و  دارد 
مدیریت جامع و تدوین چشم انداز مناسب شده و بخشی نگری، 
را تعمیر و بخشی  یا خیابانی  سبب شده هر مدیری یک بخشی 

دیگر را به خود رها کند.
از نظر کیفیت معابر و آسفالت کوچه و خیابان ها در  اهواز  شهر 
وضعیت نامناسبی قرار دارد؛ به طوری کمتر خیابان بدون چاله در 
اهواز پیدا می شود. هر ارگانی و دستگاه خدمت رسانی گوشه ای از 
خیابان را کنده و دستگاهی دیگر نقطه ی دیگر را حفاری کرده 
است. شوربختانه این حفاری ها به کندی صورت گرفته و زندگی 
مردم را به شدت متاثر ساخته است. حفاری هایی که اگر هم مرمت 
شوند هیچ گاه مثل سابق نشده و چاله ای به یادگار از خود در دل 

اسفالت کوچه و خیابان ها می گذارند.
زندگی  کیفیت  بر  موثر  عوامل  از  یکی  شهری  معابر  وضعیت 

عملکرد  از  رضایت  شاخص های  از  یکی  همچنین  و  شهروندان 
مشکلات  اخیر  سال های  طی  اما  می شود  محسوب  شهرداری ها 
متعددی دست به دست هم داده اند تا آسفالت خیابان ها و معابر اهواز 
به یک معضل ناتمام و همیشگی تبدیل و روزبه روز به وخامت این 

مسئله افزوده شود.
در کنار این معابر غیراستاندارد؛ حفاری های نیمه کاره تیری بر قلب 
زیرساخت های محله های اهواز و بویژه بخش مرکزی است و این 

چاله ها بعد از گذشت چندین ماه به حال خود رها شده است.
مشکل فاضلاب در اهواز هیچ گاه درست درمان نشد. بعد از هر 
بیماری  این  دوباره  در شهر  فاضلاب  زدگی های  و پس  بارندگی 
بدخیم نمایان شده و هشدار مسئولان بهداشت درخصوص خطر 
تلاقی آب و فاضلاب شروع می شود. مشکل زیرساختی فاضلاب 
پروژه  تکمیل  زمان  و طولانی شدن  نبوده  محدود  فرسودگی  به 
اصلاح خطوط فاضلاب دردی دیگر از سوی این سازمان بر زندگی 

مردم اضافه کرده است.
شهید  فرعی   ۵ خیابان  بویژه  و  پاداد  منطقه  خیابان های  آسفالت 
برای  که  است  ماه   ۱۵ از  بیش  سلطانی  و  یوسفی  بین  نجاریان 
از  ناشی  مشکلات  از  جلوگیری  و  فاضلاب  دفع  شبکه  بهبود 
پس زدگی فاضلاب، به صورت سراسری تخریب و با اینکه در این 
مدت مردم از زندگی عادی خود و رفت و آمدهای روزانه ساقط 

شدند ولی مسئولان تلاشی برای اتمام پروژه ندارند.
مهدی رهبری زاده از اهالی همین خیابان است، وی درباره این 

منطقه  فاضلاب  شبکه  داشت:  اظهار  فاضلاب  بوی  و  مشکلات 
به دلیل فرسودگی در بازه های زمانی مختلف می گرفت و در این 
سال ها کار ما این بود که با آبقا تماس بگیریم تا با فرستادن لجن 

کش مساله پس زدگی را موقت رفع کند.
فاضلاب  شبکه  کل  گرفت  تصمیم  پارسال  آبفا  داد:  ادامه  وی 
منطقه را نوسازی کند تا مشکل برای همیشه حل شود. اما هنوز 
که هنوز است این اقدام صورت نگرفته و نبود نظارت سبب شده 
بیش از ۱۵ ماه است خیابان ها حفاری و کنده شده و به حال خود 

رها شده است.
این شهروند اهوازی ادامه داد: کانال های فاضلاب روباز رها شده 
و خیابان مسدود است و بوی فاضلاب زندگی را برای مردم دشوار 
در  فاضلاب  تلنبار شدن  دلیل  به  ساکنین  از  بخشی  است.  کرده 
مقابل درب منزل امکان استفاده از ماشین شخصی خود را ندارند.

داشت:  اظهار  اهواز  پاداد"  فرعی   ۵ "خیابان  اهالی  از  دیگر  یکی 
نظارت در پروژه های آبفا درست اجرایی نمی شود؛ مثلا در همین 
می خواست  که  حالی  در  آبفا  پیمانکار  پیش  هفته  چند  خیابان 
شرب  آب  اصلی  لوله  کند؛  تعویض  را  منطقه  فاضلاب  لوله های 

را قطع کرد.
وی ادامه داد: این قطع آب شرب و فاصلاب باعث شد فاضلاب 
منازل و آب شرب مردم غیربهداشتی  شود؛ آب شرب  وارد آب 
منازل بوی اذیت کننده می دهد. البته پس از 2۴ ساعت به تعمیر 

لوله آب شرب اقدام کردند.

دارابی، شهردار  داود  گفت:  خرمشهر  اسلامی شهر  شورای  عضو 
سابق خرمشهر با 22 میلیارد تومان بدهی معوقه در بخش حقوق، 

از شهرداری استعفا داد.
علی بندری اظهار داشت: روز چهارشنبه ۱۸ تیرماه جلسه بررسی 
استعفا و انتخاب شهردار برگزار و با ۵ رأی موافق، اعضای شورای 

اسلامی شهر خرمشهر، با استعفای دارابی موافقت کردند.
معرفی  تا  ها،  شهرداری  بر  حاکم  قانون  به  توجه  با  گفت:  وی 
به عنوان سرپرست هدایت شهرداری  باید شخصی  شهردار جدید 
را عهده دار شود که به همین منظور محسن یاسائیان با کسب ۵ 
رأی موافق از سوی شورای اسلامی شهر خرمشهر، به این سمت 

منصوب شد.
که  ضربه ای  کرد:  تصریح  خرمشهر  شهر  اسلامی  شورای  عضو 
وارد  خرمشهر  شهرداری  پیکره  بر  مستعفی  شهردار  دارابی،  داود 
کرده جبران ناپذیر است زیرا با کلی بدهی شهرداری را واگذار کرد.

وی توضیح داد: زمانی که آمد با خیال راحت پول برداشت می کرد 
و در سال ۹۶ اگر پولی نداشتیم ولی ۶ میلیارد تومان در شهرداری 
نمی رسید  تومان  میلیارد   2 از  بیش  به  حقوق  که  بود  موجودی 

ولی اکنون دارابی با 22 میلیارد تومان بدهی در بخش حقوق، از 
شهرداری رفت.

به عدم بدهی شهرداری در زمان تحویل سکان  اشاره  با  بندری 
هدایت این مجموعه به داود دارابی، شهردار وقت، تأکید کرد: در 
پرداخت  لحاظ  از  او،  به  شهرداری  تحویل  و  وی  انتصاب  زمان 
محسوب  رکورد  یک  بدهی  میزان  این  اما  نداشته  بدهی  حقوق 
می شود و نشان از ضعف مدیریتی وی دارد و این حجم از بدهی 

در بخش حقوق، در تاریخ خرمشهر ثبت نشده است.
حقوق  از  و  داشته  مدیریت  می کند  اعلام  دارابی  افزود:  وی 
بیمار  باعث  او  عملکرد  اما  کرده،  و شهروندی صیانت  شهرداری 
شدن شهرداری خرمشهر شده است که این بیماری ممکن است 

به همه چیز سرایت کند.
برای  دارابی  کرد:  تصریح  خرمشهر،  شهر  اسلامی  شورای  عضو 
مجموعه  که  گذاشت  بجا  بدهی  تومان  میلیارد   ۱ ماهی  بیمه، 
که  اعلام هم می کند  و  تومان  میلیارد  با ۳۰  است  برابر  ماه   ۳۰
کردند،  ترک  را  فراوان شهرداری  های  بدهی  با  قبلی  شهرداران 
اکنون شما با چه مقدار بدهی رفتید؟ عملکرد بحرانی شما را چه 

کسی می تواند جبران کند؟
وی ضمن ابراز تأسف از عدم پرسش و پیگیری های بدهی های 
شهرداری در این ۳۰ ماه گذشته، خاطرنشان کرد: متأسفم که در 
این ۳۰ ماه گذشته هیچ شخصی از شهردار برای بدهی های به بار 

آمده سؤالی نکرد و این مهم را مورد بررسی قرار نداد.
بندری افزود: پیمانکاران حتی به دریافت بخش کوچکی از طلب 
خود راضی بودند، اما دارابی همه آن ها را اذیت کرد و او باعث شد 
همان پیمانکار شاکی شود و بر اساس قانون، دیرکرد دریافت کند.

منتخب مردم در شورای اسلامی شهر خرمشهر، ادامه داد: آقای 
شهردار علت این همه ضرر و زیان به بیت المال برای چیست؟ شما 
می توانستی کم کم طلب پیمانکار را پرداخت کنید و رضایت او را 
جلب کنید ولی باعث شدید تا با پیگیری پیمانکار از طریق مراجع 
قضائی هزینه های وکیل از بیت المال و حق الناس پرداخت شود. 

آیا این صیانت از حقوق مردم است؟
وی در پایان گفت: من علیه داود دارابی شاکی شدم و بر موضع 
مردم  حق  را  این  چراکه  کرد  نخواهم  گذشت  و  ایستاده  خود 

خرمشهر می دانم.
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مدیرکل راهداری خوزستان :
بیش از 3 میلیون

 سرعت غیرمجاز ثبت شده است
از  خوزستان  جاده ای  نقل  و  حمل  و  راهداری  مدیرکل 
در  غیرمجاز  تخلف سرعت  هزار  و ۳۰۰  میلیون  سه  ثبت 

محورهای استان خبر داد.
تاکنون  امسال  ابتدای  از  بهرامی نیا اظهار کرد:  غلامعباس 
بیش از سه میلیون و ۳۰۰ هزار تخلف سرعت غیرمجاز در 

محورهای استان به ثبت رسیده است.
وی افزود: بیشترین تخلف سرعت غیرمجاز در محورهای 
رفت و برگشت بندر امام خمینی)ره(-ماهشهر، اهواز - بندر 
امام خمینی)ره(، اهواز - رامهرمز، شوش - اندیمشک، آبادان 
- دارخوین، رفت و برگشت شادگان - دارخوین و ماهشهر - 

هندیجان ثبت شده است.
مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای خوزستان گفت: 
ترددشمار،  شامل  هوشمند  نقل  و  حمل  سامانه   2۴۰
ثبت  سامانه های  متغیر،  پیام  تابلوی  نظارتی،  دوربین های 
تخلف و ایستگاه های  تکرارکننده و ثابت بی سیم و بیش از 
۴۰۰ سامانه ردیاب خودرویی در محورهای استان خوزستان 

فعال هستند.
بهرامی نیا عنوان کرد: میانگین ثبت شده سرعت در استان 
۷۶ کیلومتر بر ساعت است. میانگین سرعت در محورهای 

پرتخلف نیز ۸۸ کیلومتر بر ساعت بوده است.

ناظر گمرکات خوزستان :
وضعیت بازگشایی مرز چذابه

 به زودي معلوم می شود
آینده  هفته  یا  هفته  این  گفت:  خوزستان  گمرکات  ناظر 
وضعیت بازگشایی مرز چذابه مشخص و این مرز بازگشایی 

خواهد شد.
غلامرضا بلوطی میرزا با اشاره به آخرین وضعیت بازگشایی 
مرز چذابه اظهار کرد: در خصوص بازگشایی مرز چذابه مانند 
مرز شلمچه رایزنی هایی با استاندار میسان عراق انجام شده 

است تا این مرز مجددا به روی صادرکنندگان باز شود.
وی افزود: منتظر تصمیم کشور عراق هستیم و این هفته یا 
هفته آینده وضعیت بازگشایی مرز چذابه مشخص و این مرز 

بازگشایی خواهد شد.
رعایت  با  مرز شلمچه  کرد:  بیان  ناظر گمرکات خوزستان 
پروتکل های بهداشتی بازگشایی شده است و در صورتی که 
بازگشایی مرز شلمچه موفقیت آمیز باشد، با تصمیم کشور 

عراق مرز چذابه نیز بازگشایی می شود.
خواهان  مصرانه  عراق  میسان  استاندار  گفت:  بلوطی میرزا 
این  بازگشایی مرز چذابه است و پیگیری های بسیاری در 

خصوص انجام داده است.
رعایت  برای  اقداماتی  چذابه  مرز  در  کرد:  خاطرنشان  وی 
پروتکل های بهداشتی انجام شده است اما به همکاری های 

بیشتری در آماده سازی زیرساخت ها در این مرز نیاز است.

مدیرکل تعزیرات حکومتی خوزستان :
۲۰ واحد صنفی متخلف پلمب شدند

مدیرکل تعزیرات حکومتی خوزستان گفت: گران شدن دلار 
تنها عامل افزایش قیمت کالاها در سطح بازار نیست بلکه 
صنفی  واحدهای  صاحبان  و  فروشندگان  هم  مواردی  در 

خودسرانه اقدام به افزایش قیمت می کنند.
نعمت ا... بیرانوندی بیان کرد: با توجه به شرایط فعلی بازار 
با فروشندگان و صاحبان واحدهای صنفی متخلف که باعث 

افزایش قیمت غیرمتعارف شوند برخورد جدی می شود.
وی ادامه داد: طی یک هفته اخیر 2۰ واحد صنفی متخلف 
بازار  در اهواز پلمب شدند و تا زمان عادی شدن وضعیت 
این روند ادامه خواهد داشت و برخورد با متخلفان به صورت 

جدی انجام می شود.
شامل  بازار  کنترل  و  نظارت  سازوکار  داد:  ادامه  بیرانوندی 
بحث تامین کالا، نظارت و کنترل و رسیدگی به تخلفات 
است که اگر در هر بخش به خوبی کار شود شاهد افزایش 

قیمت کالاها نخواهیم بود.
در چند هفته اخیر قیمت برخی از کالاها در بازار از جمله 
افزایش  برابر  از 2  بیش  تا  و کالای خانگی  و مرغ   برنج 

قیمت یافته است.
اداره کل تعزیرات حکومتی خوزستان در ۱۵ شهرستان اداره 

تابعه دارد.

سرپرست اداره کل غله و خدمات بازرگانی خوزستان :
۲ برابر نیاز گندم خریداری كرده ایم

سرپرست اداره کل غله و خدمات بازرگانی خوزستان گفت: 
خوزستان امسال با خرید یک میلیون و 2۰۶هزار تن گندم 
به نرخ تضمینی، 2 برابر نیاز خود به این فراورده با ارزش 

غذایی خریداری کرد.
امید جهان نژادیان افزود: نیازجمعیت ۴.۷میلیون نفری استان 
به گندم حدود ۶۰۰ تا ۶۵۰هزار تن در سال است و به این 
بدین معنی است که حدود نیمی از گندم خریداری شده از 
کشاورزان خوزستانی مازاد است و باید به سایر استان های 
کشورارسال شود.وی اظهار داشت:تاکنون ۳۴۹ هزار تن از 
به  جاده ای  و  ریلی  خطوط  طریق  از  استان  تولیدی  گندم 

سایراستان ها ارسال شده است.
نخست  قطب  خوزستان  اینکه  به  اشاره  با  نژادیان  جهان 
تولید گندم کشور است افزود: امسال نیز برای هشتمین سال 
متوالی ، خوزستان مقام نخست خرید تضمینی گندم را از 

آن خود کرد.
وی گفت: گندم تولیدی خوزستان در ردیف بهترین گندم 
کشور محسوب می شود به همین گندم استان برای عمل 
آوری بهتر آرد سایر استان ها ، با گندم با کیفتی کمتر سایر 

نقاط کشور مخلوط می شود.
پیش  خوزستان  جهادکشاورزی  سازمان  ایرنا  گزارش  به 
زراعی ۱۳۹۸-۱۳۹۹  بود در سال  بینی کرده  این پیش  از 
حدود ۱.۵میلیون تن گندم مازاد بر نیاز کشاورزان خوزستانی 
ماه  بهمن  سابقه  بی  علت سرمای  به  ولی  خریداری شود 

پارسال و بروز برخی آفات ، این رقم عملا محقق نشد.
استان خوزستان با تولید سالانه ۱۷.2میلیون تن محصولات 
زراعی ، باغی ، دامی و شیلاتی به ارزش بیش از 2۹۰هزار 

میلیارد ریال مقام نخست کشوری را دارد.

رحيم کعب عمير :

اهواز ۵۰۰ هزار حاشیه نشین دارد!

معاون دانشگاه علوم پزشکی اهواز :

كرونا روزانه یک میلیارد برای خوزستان هزینه دارد

مسئولان پاسخگو باشند ؛

پس زدگی فاضلاب خون به دل مردم اهواز كرده است

عضو شورای شهر خرمشهر :

شهردار سابق با ۲۲ میلیارد بدهی استعفا داد!

مدیرعامل توزیع برق اهواز :
بیش از ۲ هزار اشتراک 

برق جدید واگذار شده است
دو  از  بیش  واگذاری  از  اهواز  برق  توزیع  مدیرعامل شرکت 
هزار اشتراک جدید در اهواز در سه ماهه اول امسال خبر داد.

حسن کریمی اظهار کرد: به منظور بهره مندی شهروندان از 
خدمات مطلوب برق، در سه ماهه اول امسال دو هزار و ۵۴ 
اهواز  در  چندتعرفه ای  کنتورهای هوشمند  با  اشتراک جدید 
واگذار شده است. از این تعداد اشتراک واگذارشده، یک هزار 
و ۹۳۸ اشتراک شهری، ۱۰2 اشتراک روستایی و ۱۴ اشتراک 

صنعتی و تجاری هستند.
وی افزود: به کارگیری کنتورهای هوشمند علاوه بر فراهم 
در  را  انرژی  مصرف  میزان  لحظه ای،  رصد  امکان  کردن 
ساعات مختلف روز و با توجه به مصرف هر بخش، جمع آوری 
می کند و اطلاعات تفکیکی را با ارائه الگوهای مورد نیاز برای 

کاهش هزینه های مشترکین فراهم می سازد.
و  شیرین شهر  حمیدیه،  کارون،  باوی،  اهواز،  گفت:  کریمی 
هزار  دارای ۵۹۸  مجموع  در  اهواز،  روستای  و ۴۸۵  الهایی 
و ۶۶۷ مشترک برق در حوزه های خانگی، تجاری، عمومی، 

صنعتی و کشاورزی هستند.

مدیرعامل برق منطقه ای خوزستان :
مصرف برق از 8 هزار مگاوات گذشت 

مدیرعامل شرکت برق منطقه ای خوزستان با بیان اینکه در دو 
روز گذشته مصرف برق استان خوزستان بیشتر از هشت هزار 
مگاوات بوده است، هشدار داد: در صورت عدم صرفه جویی 
برق از سوی مشترکین ممکن است آسیب هایی به تجهیزات 

وارد و منجر به خاموشی های مقطعی شود.
محمود دشت بزرگ اظهار کرد: در روزهای پنجشنبه و جمعه 
با وجود اینکه ادارات تعطیل بوده اند، مصرف برق در خوزستان 
افزایش  این  دلیل  تنها  و  داشت  ملاحظه ای  قابل  افزایش 

مصرف، استفاده از وسایل سرمایشی در منازل بوده است.
افزود: در روز پنجشنبه ۱۹ تیرماه رکورد پیک مصرف  وی 
برق در سال ۹۸ برای دومین بار با مصرف هشت هزار و ۹۴ 
مگاوات شکسته شد و روز جمعه 2۰ تیرماه نیز مصرف برق 

بالای هشت هزار مگاوات بود.
کرد:  تصریح  خوزستان  منطقه ای  برق  شرکت  مدیرعامل 
بالای ۴۹  دمای  و  گرم  هوای  توده  استقرار  از  پیش بینی ها 
درجه در اکثر نقاط استان خوزستان در روزهای آینده حکایت 
دارد و رعایت نکردن الگوی مصرف برق در ساعت های اوج 
مصرف، با توجه به پرباری شبکه می تواند منجر به خاموشی 

ناخواسته شود.
دشت بزرگ با بیان اینکه تنظیم درجه کولرهای گازی روی 
دمای 2۴ درجه یکی از نکات مهم در کاهش مصرف برق 
است، گفت: برق یک کالای آنلاین است و مانند خدمات 
دیگری مثل آب، نمی توان آن را ذخیره کرد و باید در لحظه 
تولید، توزیع شود و اگر در این بین، تجهیزات به دلیل بار و 
گرما از مدار خارج شوند؛ تا برطرف شدن مشکل، شبکه از 

دسترس خارج می شود.
شیوع  به  توجه  با  می کنیم  درخواست  مردم  از  افزود:  وی 
ویروس کرونا و لزوم در خانه ماندن، در مصرف برق به ویژه 
در ساعت های پیک صرفه جویی کنند تا همانند روزهایی که 

گذشت، شبکه دچار خاموشی و اختلال نشود.

معاون آبفا خوزستان :
تعرفه آب روستاها افزایش نیافته است

تعرفه آب و هزینه حق انشعاب در روستاهای خوزستان پس از 
ادغام شرکتهای آب و فاضلاب افزایش نداشته است

معاون خدمات مشترکین و درآمد آبفا خوزستان تاکید کرد: 
 ، روستایی  و  شهری  آبفای  شرکت های  سازی  یکپارچه  با 
تعرفه آب و هزینه حق انشعاب در روستاهای استان خوزستان 
تغییری نکرده و با همان نرخ سابق محاسبه و از روستاییان 
آب  شرکت  عمومی  روابط  گزارش  شد.به  خواهد  دریافت 
با  داشت:  اظهار  درفشان  محسن  خوزستان،  فاضلاب  و 
آبفای شهری  اجرایی شدن طرح یکپارچه سازی شرکت های 
این  خدمات رسانی  حوزه  به  روستا   2۴۳۱ تعداد  روستایی  و 

شرکت افزوده شده است.
انشعاب  خرید  و  بهاء  آب  محاسبه  نحوه  خصوص  در  وی 
تصریح کرد: تعرفه آب بهاء و حق انشعاب مشترکان روستایی 
انشعاب مشترکان  خانگی ۵۰ درصد هزینه آب بهاء و حق 
آبفای شهری محاسبه خواهد شد ولی در غیر خانگیها تفاوتی 

وجود نخواهد داشت.
به گفته درفشان با ادغام شرکتهای آب و فاضلاب شهری 
و روستایی خوزستان، ۱۸۹ هزار مشترک در 2۴۳۱ روستای 
خوزستان، از این پس تحت پوشش شرکت آب و فاضلاب 

خوزستان قرار گرفته اند.  

سازمان آب و برق خوزستان :
فاز دوم طرح آبرسانی غدیر آغاز شده است

مدیرعامل سازمان آب و برق خوزستان از اجرای بخشی از فاز 
دوم طرح آبرسانی غدیر خبر داد.

به گزارش شبکه خبری سازمان آب و برق خوزستان، دکتر 
فرهاد ایزدجو با بیان این که طرح آبرسانی غدیر با هدف ایجاد 
شهرهای  به  کیفیت  با  آب  انتقال  برای  لازم  زیرساختهای 
اجرا می  در حال  استان خوزستان  وغرب  جنوبی   ، مرکزی 
آبرسانی  طرح  مهم ترین  عنوان  به  طرح  این  افزود:  باشد، 
استان، آب شرب و بهداشتی بالغ بر ۵2 درصد مردم استان 
خوزستان، که جمعا 2۶ شهر و ۱۶۰۰ روستا را شامل میشود، 

تحت پوشش قرارمی دهد.
وی افزود: در حال حاضر حجم بسیاری از آب شرب مورد نیاز 
شهرهای اهواز، آبادان، خرمشهر، دشت آزادگان و شادگان از  

محل سد تنظیمی کرخه تامین میشود. 
ایزدجو تصریح کرد: با پیگیری های صورت گرفته و به منظور 
و  خرمشهر  آبادان،  اهواز،  آب  کیفی  و  کمی  سطح  ارتقای 
شادگان و جلوگیری از ایجاد تنش آبی در  فصل تابستان،در 
هزار  دو  انتقال  خط  اجرای  های  پروژه  تا  هستیم  تلاش 
مخازن  تا  الدبس  ام  پمپاژ  ایستگاه  از  فولادی  میلیمتری 
متعادل کننده بطول ۵ کیلومتر و احداث مخزن ۴2 هزار متر 
مکعبی و کارهای تکمیلی تلمبه خانه یاد شده ظرف مدت 

حداکثر ۱۵ روز  انجام و به بهره برداری برسد.


